

Styret i Idrettsrådet i Trondheim
TK/IF v/ Knut Kvaran
STIK v/ Terje Roel

Kopi:

TK/rådmannen v/Ola B Rise
TK/IF v/ Rune Sandøy, Jorid Ferner, Mona Rise, Marius W Austeen, Roald Nyborg, Helge Grenne og Cathrine Jystad
Trondheim bydrift v/ Odd Arne Nilsen
STIK v/ Kjell Bjarne Helland

Trondheim 27.juni 2017

REFERAT STYREMØTE NR 7/2017

ONSDAG 14. JUNI KL 19.00-21.30

STED: Idrettens Hus

Deltakere

Styret: Anne-Lise Bratsberg, Are Vinsnes, Tryggve Duun, Hans Christian Andersen og Stein Svendsen

TK: Knut Kvaran og John Stene (kun tom sak 53)

Meldt forfall: Terje Roel, Vilde Dalen Aas, Marie Bendiksen Lind, Even Myhre og Gina Thrane

Ikke møtt:

Adm: Bjørn Kilskar

Referent: Bjørn Kilskar

Før møtet:

1800-1830. Møte TVK ang planer sykkelanlegg på Nilsbyen.

Se vedlagt presentasjon fra TVK.

1830-1900. Møte med IF. Diskusjon/innspill politisk sak inkludering.

SAKLISTE

Kl 19:00 – 21.00	
Sak 52/17	Godkjenning av referat fra styremøte 6/17
<i>Vedtak</i>	<i>Referat fra styremøte møte 6/17 ble godkjent.</i>
Sak 53/17	Trondheim kommune (maks 30 min) Saker fra TK til drøfting og info. - Orientering om status for plan for Trondheims-Ørns Tribunebygg på Lade. Ber om uttalelse fra IRT til forslag TK garderobeleie. - Orientering om investeringssakene og Sentrum-vestre sine innstillinger. Sakene ligger her: https://innsyn.trondheim.kommune.no/motekalender/motedag/1003380473 - Kontrakt STFK og Kolstad Håndball vedr ny hall Heimdal vgs.
<i>Vedtak</i>	<i>Til info</i> <i>Adm sender uttalelse vedr leie garderober av Trondheims-Ørn sendes IF før 16.juni.</i>

Sak 54/17	LAM 2017 Se info dropbox. Venter på NIFs anbefaling og endelige aktivitetstall som skal benyttes som er klare først ca. 15. aug.
<i>Vedtak</i>	<i>Til info. økonomigrp og adm legger fram forslag til sluttbehandling sty 9/17.</i>
Sak 55/17	PRIOR – gjennomgang av kriterier iht. årsmøtevedtak. Innspillrunde Sendt IL og særkretser/regioner med frist 20. juni for innspill. Status innspill – videre behandling.
<i>Vedtak</i>	<i>Anleggsgrp og adm legger fram status innspill og forslag videre arbeid på stry 8/17.</i>
Sak 56/17	Inkludering IL -Behandle søknad fra Kattem Håndball og Byåsen toppfotball. Kattem Håndball har søkt til fargerik håndball, 17 jenter. Utstyr/transport/sosialt/instruktører etc. Søkt om 50 000kr (fikk 40' i 2016). Byåsen Toppfotball har søkt 31400kr for tre minoritetsgutter, til spilleravgift/utstyrspakke samt dekning av manglende inntekt ved salgsdugnad på disse tre. -Uttalelse til politisk sak inkludering. Diskusjon -Erfaringssamling NIF 7. juni: Samlingen gikk bra. Ref på dropbox. - BUA- nettverkssamling i Oslo 8. juni: Interessant samling med info fra tre ulike BUA aktører, må innhente mer info fra BUA sentralt samt NIF. Ref Dropbox. Gina blir med BUA Meldal som er i oppstartsfasen til BUA Levanger og Steinkjer mandag 19 juni. - Områdeløft Saupstad: Ny satsing på åpen hall fra høsten av. - OPAL, KVT/TK vedr idrettsmesse: B30 blir med i org kom, og vi deler Rostenhallen med deres boksestevne. Nytt møte fredag 16/6 kl 0900. - Avtalte møter: - John Stene fra IF og Reza Monajemi fra rådmannens fagstab blir med fra kommunens side i møte med NAV 15. juni. - Telefonmøte NIF(utsatt): Har sendt forslag på nye datoer til Sverre, avventer svar. - Temakveld – diskutere innhold og dato.
<i>Vedtak</i>	<i>Til info.</i> <i>Kattem håndball tildele 40 000 kr til Fargerik håndball, hvor klubben introduserer håndball til jenter med innvandringsbakgrunn.</i> <i>Byåsen Toppfotball tildel 13500 kr iht idrettsrådets retningslinjer, til tiltak for minoritetsbarn sammen etnisk norske/ fra lavinntektsfamilier.</i> <i>Are utarbeider uttalelse til politisk sak som sendes IF innen 16.juni.</i> <i>Adm og inkl.grp jobber videre med planlegging av temakveld høst.</i>
Sak 57/17	Plansaker og reguleringsaker a. Plan arealer til offentlige tjenester og idrett 2050- høring. Vår høringsuttalelse ble sendt 19. mai. b. Transformering Leangen travbane Status evt kontakt utbygger. Intet nytt. c. Parkeringspolitikk Trondheim – høring Vi har fått utsatt frist til 16. juni. Kort diskusjon.

	<p>d. Mulighetsstudie Leangen del 2 - kunstis Info om status i arbeidet.</p> <p>e. Plan friluftsliv og grønne områder – høring Det ble gjennomført skriftlig innspillrunde med kretser og klubber. Vår uttalelse ble sendt 11.juni.</p> <p>f. RV 706 Sluppen, detaljregulering. Frist 10. juli</p> <p>g. Kommunedelplan vannforsyning: Var oppe til behandling i bystyret 12.juni. Anne-Lise, grunneierlag og Nidaros Skytterlag gav uttalelse i forkant av behandling. Saken ble utsatt.</p> <p>h. Igangsatt regulering Jakobsli skole Frist uttalelse 12.juli.</p>
Vedtak	<p><i>a. Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p><i>b. Til info.</i></p> <p><i>c. Adm utarbeider uttalelse i saken som sendes TK innen 16.juni.</i></p> <p><i>d. Til info.</i></p> <p><i>e. Til info.</i></p> <p><i>f. Anne-Lise og adm utarbeider uttalelse i saken.</i></p> <p><i>g. Til info.</i></p> <p><i>h. Anne-Lise og adm utarbeider uttalelse i saken.</i></p>
Sak 58/17	Saker under behandling – status (info)
	<p>a. Sak 21/16. Interkommunalt samarbeid idrettsanlegg Vanskelig å finne dato for dialogmøte med STIK. Foreslås utsatt til over sommeren.</p> <p>b. Sak 16/17. Granåsen utbygging Plan utbygging sak KIF-komite 2. mai og 30. mai. Bystyrebehandling 15. juni. Neste fellesmøte 21. juni kl 15.30-18.00.</p> <p>c. Sak 33/17. Plan investering idrett Vi ga 7/4 samlet uttalelse til denne saken sammen med Granåsen-saken. Møte med ordfører og KIF-kom 19. mai. Se sak KIF-komite 2. mai og 30. mai. Bystyrebehandling 15. juni.</p> <p>d. Sak 42/17. Budsjettinnspill 2018 Vårt innspill sendt 19. mai.</p> <p>e. Sak 43/17. Tilskuddsordninger idrett Vårt innspill sendt 19.mai. Behandlet formannskapet 7. juni.</p> <p>f. Sak 44/17. Handlingsplan Bearbeidet handlingsplan etter styremøte mai ligger på dropbox.</p> <p>g. Sak 45/17. Utleira IL. Vedr utbygging/framtidig anleggsbehov Innspill ble innarbeidet i høringssvar plan offentlige arealer. Også eget brev ang klubbens innspill sendt kommunen 19. mai.</p> <p>h. Sak 46/17. Kommunale midler 2017 Status behandling av søknader/forslag fordeling, evt. diskutere konkrete problemstillinger avklaringer.</p>
Vedtak	<p><i>a. Anne-Lise avtaler ny dato med i forkant av styremøte STIK over sommeren.</i></p> <p><i>b. Til info.</i></p>

	<p>c. <i>Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p>d. <i>Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p>e. <i>Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p>f. <i>Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p>g. <i>Til info. Saken avsluttes.</i></p> <p>h. <i>Til info. Endelig behandling på styremøte 8/17.</i></p>
Sak 59/17	Nytt fra administrasjonen (referatsaker)
	<p>a. IR. Møter vi har deltatt på – kort info hvis behov.</p> <p>b. Hallfordelingsmøte ble avholdt 31. mai Info fra Anne-Lise og Bjørn.</p> <p>c. Fordelingsmøte kunstis avholdes 12. juni Info fra Anne-Lise og Bjørn.</p> <p>d. STIHK ting 23. mai Info fra Stein.</p> <p>e. STSK ting 20. mai Info fra Anne-Lise.</p> <p>f. Spillemiddelseminar ble avholdt 30. mai. Kort info fra Anne-Lise.</p> <p>g. Møteplan Status påmelding frisbee arrangement med TK 21. juni. Kolliderer med fellesmøte Granåsen-utbygging. Vurdere ny dato til høsten? Møte/befaring Norges Luftsportforbund 22. juni. Se dropbox.</p> <p>h. Støtteordninger TK – utlysninger og frister Støtte til utstyr private anlegg og arrangementsstøtte 2.havår 2017 hadde frist 1. juni. Idrettsstipend 2017. 4*50 000 kr har frist 1. juli.</p> <p>i. Eberg Idrettspark. Sak under evt formannskapet 23. mai. Se dropbox.</p> <p>j. Årsoppgjør TK 2016. Se vedtak bystyret 18.mai PS 0079/17 . <u>Til idrett/marka:</u> Sambrukshall Lade 19.5 mill, KG-bane Vikåsen 1.0, Granåsen sporfres 0.8, innebandy/basket kommunale haller 0.5, utstyr idrettslag 1.0, kunstgressløft 4.5, Stier marka 6.0 og Estenstadhytta 5.0</p> <p>k. STIK. Økonomioppdrag fra IL i Sør-Trøndelag. Se dropbox. Dette er en sak som NIF må følge opp på vegne av hele idretten.</p> <p>l. IRT-klær Er under bestilling. Større utgifter (drøyt 20 000kr) enn budsjett grunnet bestilling av nye merker i stort antall for senere ordrer.</p> <p>m. Trondheim Skate Assosiation Er invitert til møte med oss 23.juni kl 1800 (formøte sty) vedr stort skateanlegg – lokalisering mm.</p> <p>n. Tiller IL Har bedt om møte med oss for å diskutere anleggsbehov og konkret utvikling av Tillertomta.</p> <p>o. Freidig Spkl – hallprosjekt Eberg Inviterer til orientering om status i prosjektet på Idrettens Hus 23/6 kl 1000.</p>

	<p>p. STIK – opptak ny klubb KL16010567 Trondheim Makoto Kampsportklubb.</p>
<i>Vedtak / konkl</i>	<p><i>a. Til info.</i> <i>b. Til info.</i> <i>c. Til info.</i> <i>d. Til info.</i> <i>e. Til info.</i> <i>f. Til info.</i> <i>g. Arrangementet opprettholdes 21.juni (Etterskrift:likevel utsatt til høsten pga dårlig vær.)</i> <i>h. Styret oppfordres til å spre info om stipendet. Sak behandlingi august / sept.</i> <i>i. Til info.</i> <i>j. Til info.</i> <i>k. Adm sjekker med STIK hva NIF gjør i saken.</i> <i>l. Til info.</i> <i>m. Til info.</i> <i>n. Tiller IL inviteres til møte med oss 23.juni kl 1840 (formøte sty).</i> <i>o. Adm deltar.</i> <i>p. Info tas til etterretning.</i></p>
Sak 60/17	Eventuelt Intet

Merk: Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges ut på dropbox fortløpende. Meld tilbake hvis det er sakspapirer dere savner.

Anne-Lise Bratsberg /s/
leder Idrettsrådet i Trondheim

Bjørn Kilskar
daglig leder